
KOHTLA-JÄRVE KOOLINOORTE LOOMEMAJA   

KORRALISE HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 4 

 

Kohtla-Järve                                                                                                           10.06.2025. a 

 

 

Koosoleku algus kell 17.40 ja lõpp kell 18.15 

 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Ivetta Sakkart 

 

Protokollija: Erika Jazõkova 

 

Koosolekust võtsid osa: Ivetta Sakkart, Irina Gorohhova, Elena Galanina (osales elektrooniliselt 

rakenduses Teams), Olga Hodakovskaja (osales elektrooniliselt rakenduses Teams), Nikita 

Butalov (osales elektrooniliselt rakenduses Teams), Elviina Mänd 

  

Puudusid: Julia Krjatalova, Julia Rodionova 

 

Kutsutud: Roman Rikas 

 

 

Ivetta Sakkart: Täna on meie esimene hoolekogu koosolek uues koosseisus, nüüd on meil 

kokku kaheksa liiget. 

 

Teen ettepaneku võtta vastu hoolekogu koosoleku päevakord. 

 

Päevakord: 

 

1. Ülevaade Loomemaja tööst 2024/2025. õppeaastal 

2. 2025/2026. õppeaasta plaanid 

3. Muud küsimused 

 

Poolt: 6 

Vastu: 0 

Erapooletud: 0 

 

1. päevakorrapunkt: Ülevaade Loomemaja tööst 2024/2025. õppeaastal  

 

KUULATI: 

 

Roman Rikas: 2025. a juunikuu seisuga on Loomemajas kokku 322 õpilast. Kokku on 17 

huviringi, neist eestikeelseid või kakskeelseid on kaks. Suleti üks õppekava „Mängude tuba“, 

mis ei olnud enam atraktiivne. 

 

Kõige populaarsemad huviringid hetke seisuga:  

1) akrobaatikaring „Zagadka“ – 110 õpilast; 

2) tantsuring „Arabesk“ – 39 õpilast; 

3) hip-hop tantsurühm „Mad Masters Crew“ – 28 õpilast.  

 



Tänase päeva seisuga on Loomemajas 35 töötajat, neist õpetajaid 21. Alates eelmisest aastast on 

erinevatel põhjustel töölt lahkunud 5 töötajat (sh 4 õpetajat), tööle on tulnud sama palju ehk 5 uut 

töötajat (sh 3 õpetajat). 

 

Märtsikuus oli teostatud tarifikatsioon, mille raames viidi kõikide töötajate koormused 

vastavusse reaalolukorraga, st õpetajate koormused vastavad õpilaste, rühmade ja tundide arvule. 

Igale töötajale on koostatud individuaalne töögraafik, mis kuulub uuendamisele vähemalt üks 

kord aastas ehk iga uue õppeaasta alguses. Individuaalsed töögraafikud kuuluvad muutmisele ka 

siis, kui töötajate koormused muutuvad. 

 

Alates 01.04.2025. a kehtivad uued õppetasude määrad kõikides Loomemaja huviringides. 

Aluseks on Kohtla-Järve Linnavalitsuse 11.02.2025. a korraldus nr 55, mis on leitav huvikooli 

veebilehelt. 

 

2025. a aprillist maini on läbi viidud 16 erinevat tunnivaatlust, ettepanekud õppeprotsessi 

korraldamise kohta on edastatud õpetajatele. Igal õpetajal, kelle tundi vaadeldi on olemas ka 

individuaalne tagasiside. Üldpilt on hea. Paljudes vaadeldud tundides on esinenud eesti keele 

juurutamist. 

 

Käesoleval õppeaastal oli Loomemajas 23 lõpetajat, kellest 9 on lõpetanud huvikooli 

tunnistusega ja 4 tõendiga. 

 

Maikuus on esitatud taotlus 10-le parimale õpilasele haridustoetuse eraldamiseks ja ühe õpetaja 

tunnustamiseks auhinnakategoorias „Aasta huvikooli õpetaja“. 

 

2024/2025. õppeaasta jooksul on toimunud üle 200 erineva ürituse (keskmiselt 15-20 üritust 

kuus): kontserdid, võistlused, festivalid, meistriklassid, aktused, aruandekontserdid, avatud 

tunnid, mälumängud, turniirid, väljasõidud (sh välismaale), samuti meeskonna väljasõidud 

(metoodilised päevad). Umbes sama palju üritusi on planeeritud ka 2025/2026. õppeaastaks.  

 

Loomemaja õpilased on saavutanud palju silmapaistvaid tulemusi konkurssidel, võistlustel ja 

festivalidel. Alates 2024. aastast on statistika järgmine: I koht – 55 korda, II koht – 47 korda, III 

koht – 31 korda, eripreemia/aukiri – 28 korda. 

 

Alates 2024. a algusest on Eesti Kultuurikapitali poolt eraldatud rahalisi vahendeid 14 erineva 

projekti jaoks:  tantsufestival "Süütame tähed 2024", muusikafestival "Meid sidus muusika 

2024", kirjandusfestival "Inspiratsioon", tänavatantsufestival "Nord East Battle 2024", 

teatrifestival "Antrakt", klubi "Erudiit" 30. juubelile pühendatud mälumängude turniir, festival 

"Esimesed sammud", tantsufestival "Suve värvid", teatripäev "Teater algab lapsepõlvest", XI 

vabariiklik koreograafiafestival-konkurss "Tantsuline lehesadu", XIV Eesti juunioride 

mälumängude turniir, 21. tänavatantsuvõistluse "Nord East Battle 2025", teatrifestival "Antrakt 

2025", tantsufestival "Süütame tähed 2025".  

 

Õpetajate kvalifikatsioonid: kõrgharidusega õpetajaid 11, keskharidusega õpetajaid 8, haridus 

omandamisel - kahel õpetajal. 

 

Alates 2025. a augustist on koostatud ja kinnitatud järgmised dokumendid (uued):  

- Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja (edaspidi Loomemaja) töötajate eetikakoodeks; 

- Loomemaja sularaha käitlemise kord; 

- Loomemaja õppenõukogu pädevus ja töökord; 

- Loomemaja huviringide kostüümide tellimise, valmistamise, hoiustamise ja 

mahakandmise kord; 



- Loomemaja tulekahju korral tegutsemise plaan; 

- Loomemaja lavakostüümide, tantsurõivaste ja dekoratsioonide rendile andmise kord. 

 

Neist viimane toob Loomemajale ka tulu (läbi lavakostüümide, tantsurõivaste ja dekoratsioonide 

laenutuse). 

 

Alates 2025. a augustist on uuendatud/muudetud järgmisi dokumente: 

- Loomemaja kodukord; 

- Loomemaja lõputunnistuste vormistamise ja väljaandmise kord; 

- Loomemaja õppetasu arvestamise ja maksmise kord.  

 

Suurendatud on hoolekogu koosseisu (alus – Kohtla-Järve Linnavalitsuse 29.04.2025. a 

korraldus nr 181). Uued liikmed on: Julia Krjatalova, Elena Galanina, Olga Hodakovskaja ja 

Nikita Butalov. Aitäh ja tere tulemast! 

 

2024/2025. õppeaastal on õppenõukogu koosolekud (kokku 5) toimunud alljärgnevatel 

kuupäevadel: 

- 01.10.2024. a; 

- 11.10.2024. a (e-õppenõukogu); 

- 17.12.2024. a; 

- 04.04.2025. a; 

- 29.05.2025. a. 

 

2024/2025. õppeaastal on hoolekogu koosolekud (koos tänasega kokku 4) toimunud 

alljärgnevatel kuupäevadel: 

- 18.12.2024. a; 

- 25.02.2025. a; 

- 10.04.2025. a; 

- täna ehk 10.06.2025. a. 

 

Ivetta Sakkart: Kas on olemas statistika, mis näitaks, kui edukad oleksid koolis need õpilased, 

kes käivad ka Loomemaja huviringides?  

 

Roman Rikas: Selliseid andmeid kogutud ei ole. Isiklikult olen veendunud, et need õpilased, 

kes omandavad ükskõik mis huviharidust ja on hõivatud kasuliku ja neid arendava mõtestatud 

tegevusega on ka üldhariduskoolides suurema tõenäosusega edukad ja näitavad häid õpitulemusi, 

võrreldes nendega, kes ei ole mitte millegagi hõivatud. 

 

Ivetta Sakkart: Kas lapsevanematel-hoolekogu liikmetel on midagi lisada? Ei ole. 

 

Küsin veel, kuidas toimub rahulolu kaardistamine Loomemajas või kuidas lapsevanemateni 

jõuab info nende laste õppeedukuse kohta? 

 

Roman Rikas: Infovahetus toimib hästi – kõik e-posti aadressid ja telefonid on avalikud, 

lapsevanematel on alati võimalik juhtkonna või õpetajatega ühendust võtta. Huviringide sees on 

loodud grupivestlused erinevates sotsiaalvõrgustikes, kus informatsiooni vahetatakse. Selliseid 

platvorme nagu „Ekool“ või „Stuudium“ meil veel ei ole, kuigi tulevikus tahaks kasutusele võtta. 

Hetke seisuga oleks sellise teenuse kasutuselevõtt liiga kallis. Samuti toimuvad huviringides 

lapsevanemate koosolekud, kuhu võib alati ka direktor tulla. Viimati olen andnud õpetajatele 

ülesande uurida lapsevanemate käest, kas üldkoosoleku korraldamise vajadus esineb või mitte, 

sel kevadel. Ühtki sellekohast soovi ei olnud, mis näitab ilmekalt seda, et infovahetus on heal 

tasemel. Samuti on hetkel avatud küsimustik lapsevanematele (Loomemaja Facebooki lehel), kus 



igal lapsevanemal on võimalik teha enda poolt ettepanekuid ning pakkuda, milliseid ühisüritusi 

nad sooviksid Loomemajas tulevikus näha). Lapsevanemad on rahul, neid kaasatakse 

otsustusprotsessi, nende arvamus on oluline. On märkimisväärne ja tore, et meil on palju 

aktiivseid lapsevanemaid, kes käivad koos oma lastega üritustel, suhtlevad tihedalt nii 

huviringide õpetajate kui ka direktoriga. 

 

OTSUSTATI: Võtta informatsioon teadmiseks. 

 

 

2. päevakorrapunkt: 2025/2026. õppeaasta plaanid  

 

Roman Rikas: Suurim plaan on töötajate koolitamine – eeskätt riigikeeleõpe. Kui meil ei ole 

inimesi, kes oskavad eesti keeles õpetada, siis ei saa ka edasi liikuda, uusi eesti- või kakskeelseid 

huviringe avada jne. 

 

Hetke seisuga on olukord selline, et nende õpetajate osakaal, kes eesti keelt ei oska või oskavad 

kuni B1 tasemeni on 66,5%.  

 

Juunikuu seisuga on: 

- täiendkoolitustel osalejaid 5 (sh 4 õpetajat) – tegemist on täiendkoolitustega, kuhu 

õpetajad on läinud iseseisvalt ehk ilma Loomemaja suunamiseta; 

- B2-taseme täiendkoolitusel osalejaid 7 (sh 5 õpetajat) – tegemist on täiendkoolitusega, 

kuhu töötajaid on suunanud Loomemaja. Toimub alates 20.05.2025. a; 

 

Sügisest algab ka B1-taseme täiendkoolitus, kus peaks olema 11 osalejat (sh 6 õpetajat). 

Tegemist oleks samuti täiendkoolitusega, kuhu töötajaid suuname meie. 

 

Mul on olemas kaks erinevat prognoosi.  

 

Prognoos nr 1 – kui käesoleva aasta lõpuks vastavale tasemele sooritavad kõik 4 õpetajad, kes 

osalevad täiendkoolitusel, mis on valitud nende enda poolt. Sellisel juhul langeb eespool 

mainitud protsent 66,5%-lt 52%-le.  

 

Prognoos nr 2 – kui järgmise aasta lõpuks vastavale tasemele sooritavad kõik õpetajad, kes 

osalevad nii enda poolt valitud täiendkoolitustel kui ka need, kes on suunatud/saavad suunatud 

täiendkoolitustele (B1 ja B2) Loomemaja poolt. Sellisel juhul langevad eespool nimetatud 

protsendid 66,5% või 52% juba 47,5%-le. 

 

Pööran tähelepanu asjaolule, et tegemist on nö ideaalprognoosiga, kus kõik täiendkoolitustel 

osalenud isikud vastava keeletaseme ka omandavad. 

 

Nüüd räägin veel teistest pooleliolevatest töödest või tulevikuprojektidest. Dokumendi 

„Vastuvõtu tingimused ja väljaarvamise kord“ muutmine. Meie poolt on mustand 

Linnavalitsusele juba edastatud, nüüd tegeleb sellega edasi Linnavalitsus, kes ühtlasi peab olema 

ka kõnealuse dokumendi väljaandja (kooli pidaja).  

 

Lisaks sellele töökeskkonna riskianalüüs. Uue kodulehe loomine ja kasutuselevõtt (sellega 

tegeleb infojuht). Töökorraldusreeglite, ametijuhendite, töötasustamise põhimõtete uuendamine. 

Mälumänguklubi „Erudiit“ õpetaja staatus. Õppekavade ühtlustamine. 

Dokumendihaldussüsteemi Delta kasutuselevõtt (plaanide järgi alates septembrist 2025). 

Kostüümide, dekoratsioonide ja tantsurõivaste laenutuse käivitamine. Töö võlgnikega (inkasso).  

 



Üks olulisemaid tulevikuplaane on ka kehtiva põhimääruse muutmine. Suur muudatus oleks 

tunnistada kehtetuks tingimus, et huvikoolis saab õppida vaid vanuseni 19. Tänu muudatusele 

laieneks teenuse saajate hulk ja meie huviringides saaksid käia ka täiskasvanud. Sellest oleks 

tingitud ka huvikooli nime muutmise vajadus. Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja asemel 

oleks uus nimi Kohtla-Järve Loomemaja. 

 

Peale selle on fookuses: 

 

- hoida Loomemaja (seeläbi ka Kohtla-Järve linna) mainet kõrgel, saavutades 

silmapaistvaid tulemusi võistlustel, konkurssidel, näitustel ja festivalidel; 

- hoida ja tõsta Loomemaja atraktiivsust, pakkudes kvaliteetset ja igakülgselt arendavat 

huviharidust noortele; peale selle soodustada õpilaste arvu suurenemist (mõõdik - 

statistika ehk õpilaste arv. Tõusutrendis al 2024/2025. õppeaastast); 

- väärtuspõhise organisatsioonikultuuri propageerimine; 

- töötajate motiveerimine ja koolitamin. Selle eesmärgiks oleks kakskeelsete huviringide 

osakaalu suurenemine. Teisisõnu, teenus ehk huvihariduse omandamise/huvitegevuses 

osalemise võimalus laieneks veelgi suuremale sihtgrupile. 

 

Ivetta Sakkart: Kas selliseid täiskasvanuid, kes sooviksid käia Loomemaja huviringides on? 

 

Roman Rikas: Jah, ja meie andmetel on neid isikuid päris palju, kes oleksid sellest huvitatud. 

 

Ivetta Sakkart: Kui palju võlgnikke on? 

 

Roman Rikas: Hetkel on üksikud. 

 

 

3. päevakorrapunkt: Muud küsimused  

 

Ivetta Sakkart: Kas kellelgi on küsimusi või ettepanekuid? Järgmine hoolekogu koosolek 

toimub septembris (suurema tõenäosusega septembri teine pool). Aitäh kõigile. 

 

 

Ivetta Sakkart        Erika Jazõkova 

koosoleku juhataja       protokollija 


